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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Fellépnek a közterületen végrehajtott fapusztítás 
ellen? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban K/5707. számon írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz azzal kapcsolatban, hogy az Aligai
Fürdőegyesület tett közzé egy bejegyzést arról, hogy „felháborító és szívfacsaró környezetpusztítás"
zajlik a Club Aliga közparkjában, ahol a civilek tiltakozása ellenére fákat vágnak ki.

A civilek levélben fordultak az érintett település polgármesteréhez, jegyzőjéhez, Witzmann Mihály
országgyűlési  képviselőhöz,  a  Kormányhivatalhoz,  valamint  a  kivitelezőhöz,  de  érdemi
tájékoztatást  és válaszokat nem kaptak.  A Magyar Nemzeti  Vagyonkezelő Zrt.  arról tájékoztatta
őket, hogy „a beruházó nyilatkozata alapján minden jogszerűen történik”.

Sajnos  a  korábbi  írásbeli  kérdésemben feltett  konkrét  kérdésekre Ágh Péter  államtitkár  úr nem
válaszolt, ezért ismételten Önhöz fordulok és az ügy fontosságára való tekintettel arra kérem, hogy
válaszolja meg az alábbi kérdéseket:

• Elfogadhatónak tartja azt, hogy az említett fakivágások a helyiek tiltakozása ellenére 
történnek meg? Mi indokolja ezt a fapusztítást?

• Valóban az illetékes hatóságok jóváhagyásával végzi ezt a tevékenységet a beruházó?
• Hogyan fordulhat elő az, hogy helyi lakosok egy ilyen ügyben hiába küldenek megkeresést

a megválasztott politikusoknak, kormányhivatalnak, a település jegyzőjének, érdemi 
tájékoztatást mégsem kapnak?

• Egyre több helyen tapasztalni értelmetlen fapusztításokat, tervez-e a minisztérium 
bármiféle lépést, amivel ezek ellen hatékonyan lehetne fellépni?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt


